
 
 

Spoštovane bralke in bralci E-novičnika SLS,  

v tednu pred 8. februarjem, slovenskim kulturnim praznikom, vam v SLS želimo, da v prepolnem 
delovnem vsakdanjiku najdete čas tudi za kulturo – ali z obiskom zanimive razstave oziroma muzeja, z 
ogledom gledališke, plesne ali filmske predstave, morda pa se boste raje odločili oditi na koncert ali pa 

prebrati dobro knjigo.  
Ker je to slovenski praznik, upamo, da boste v pestrem kulturnem dogajanju vsak zase našli delo 

slovenskega avtorja,  
da vas pospremi v drugi mesec leta 2010 in otopli preostanek zime.  

Čestitamo vam ob Prešernovem dnevu, slovenskem kulturnem prazniku  
- naj nas Slovenke in Slovence Prešernov samosvoj in domovinsko zavedni duh spremlja še naprej. 

mag. Radovan Žerjav 
predsednik SLS 

 

SLS SMUČANJE 2010 

 
Slovenska ljudska stranka letos zopet organizira druženje na snegu za njene člane in simpatizerje. 

Smučanje in tekmovanje bo letos potekalo 13. februarja v prijetnem okolju smučišča Celjska koča. Poleg 
vseh aktivnostih na belih strminah se boste lahko pomerili tudi v smučarski tekmi s predsednikom 

stranke, zvečer pa bo sledil zaključek ob enolončnici! Strošek smučarskega dogodka (smučarska karta, 
tekmovanje, enolončnica,…) v višini največ 30€ krije vsak udeleženec sam – točno vsoto in način plačila 

sporočimo naknadno). 
Zainteresirani sporočite svoje prijave na sls@sls.si,  Več informacij boste prejeli na vaš e-mail naslov 

naknadno! 

 

mailto:sls@sls.si


NOVO! 
Spoštovane prejemnice in prejemniki E-novičnika SLS, 

prisotnost SLS na strani spletne skupnosti Facebook smo razširili še s stranjo za oboževalce SLS.  

 
Vabimo vas torej, da postanete oboževalec Slovenske ljudske stranke tudi na Facebooku! 

Seveda pa še vedno velja vabilo v skupino »Dr. France Bučar – Podpora dr. Francetu Bučarju v zvezi z 
mnenjem o arbitražnem sporazumu«, tudi na spletni skupnosti Facebook, ravno tako tudi v skupino 

podmladka SLS Nove generacije »Zahtevamo čimprejšnjo ureditev ceste Ljubljana – Kočevje«. 

 
NAPOVEDNIK DOGODKOV ZA TEDEN OD 1. 2. DO 8. 
2. 2010 
 
Torek, 2. februar 2010:   

▪ svečnica 
▪ ob 8. uri kolegij predsednika SLS mag. Radovana Žerjava 
▪ ob 8. uri 2. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev 

javnih funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi gradbenih investicij javnega pomena na 
področju izgradnje avtocest in objektov gospodarske javne infrastrukture, financiranih s sredstvi 
iz državnega proračuna, katere član je poslanec SLS Janez Ribič 

▪ ob 8.30 uri 5. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti zaradi 
suma klientelizma in koruptivnega ravnanja ministra za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo 
Gregorja Golobiča, katere član je vodja PS SLS Jakob Presečnik 

▪ ob 9. uri nadaljevanje 13. redne seje Državnega zbora RS 
▪ ob 14. uri 25. seja Komisije DS RS za gospodarstvo, obrt, turizem in finance, katere član je 

državni svetnik SLS Peter Vrisk 
▪ ob 14. uri 51. seja Komisije DS RS za državno ureditev, katere člana sta državna svetnika SLS 

Darko Fras in Jože Slivšek 
▪ ob 17. uri 4. redna seja IO SLS v prostorih Glavnega tajništva stranke, Beethovnova 4, Ljubljana 

 
Sreda, 3. februar 2010: 

▪ ob 14. uri 17. redna seja Odbora DZ RS za gospodarstvo, katerega član je poslanec SLS Franc 
Bogovič 

▪ ob 14. uri 14. redna seja Odbora DZ RS za notranjo politiko, javno upravo in pravosodje, katerega 
član je poslanec SLS Gvido Kres 

▪ ob 14.30 uri 42. seja Komisije DS RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katere člana 
sta državna svetnika SLS Darko Fras in Cvetko Zupančič 

 
Četrtek, 4. februar 2010: 

▪ ob 9. uri 10. redna seja Komisije DZ RS po Zakonu o preprečevanju korupcije, katere član je 
poslanec SLS Gvido Kres 

▪ ob 9. uri 5. nujna seja Komisije DZ RS za nadzor obveščevalnih in varnostnih služb, katere član je 
poslanec SLS Gvido Kres 

▪ ob 11. uri 6. redna seja Komisije DZ RS za nadzor obveščevalnih in varnostnih služb 
▪ ob 12. uri 10. nujna seja Odbora DZ RS za lokalno samoupravo in regionalni razvoj, katerega 

člana sta poslanca SLS Franc Bogovič in Franc Pukšič 
▪ ob 12. uri 13. redna seja Odbora DZ RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, katerega 

predsednik je poslanec SLS Franc Bogovič 
▪ ob 14. uri 8. redna seja Odbora DZ RS za promet, katerega član je poslanec SLS Janez Ribič 
▪ ob 15. uri 3. redna seja Preiskovalne komisije DZ RS za ugotovitev politične odgovornosti nosilcev 

javnih funkcij, ki so sodelovali pri pripravi in izvedbi investicij ter leasing, najemnih ali drugih 
primerljivih poslih, financiranih s sredstvi iz državnega proračuna ali proračuna Mestne občine 
Ljubljana, katere član je poslanec SLS Franc Pukšič 

http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts�
http://www.facebook.com/pages/Ljubljana-Slovenia/Slovenska-ljudska-stranka-SLS/241007802613?ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=196828140448&ref=ts
http://www.facebook.com/group.php?gid=201081943108&ref=ts


▪ ob 16. uri delovno srečanje RO SLS Osrednjeslovenska regija, Dolomitsko – barjansko – 
grosupeljska regija, Zasavje in Ljubljana v veliki sejni sobi Občine Litija (Jerebova ulica 14, Litija) 

 
Petek, 5. februar 2010:  

▪ ob 10. uri 45. redna seja Odbora DZ RS za zadeve Evropske unije, katerega član je vodja PS SLS 
Jakob Presečnik 

 
Sobota, 6. februar 2010: 

▪ ob 15. uri občni zbor OO SLS Rogatec  
 
Ponedeljek, 8. februar 2010: 

▪ Prešernov dan, slovenski kulturni praznik 
 

SLS O NOTRANJE- IN ZUNANJEPOLITIČNIH TEMAH 
 
IZJAVA PREDSEDNIKA SLS MAG. RADOVANA ŽERJAVA NA NOVINARSKI KONFERENCI O USTAVNI OBTOŽBI 
PREDSEDNIKA RS DANILA TÜRKA 
 
Poslanska skupina SLS je v četrtek, 28. januarja 2010, skupaj s Poslansko skupino SDS na novinarski 
konferenci predstavila razloge za vložitev ustavne obtožbe predsednika RS Danila Türka zaradi spornega 
odlikovanja. Izjavo predsednika SLS mag. Radovana Žerjava si lahko ogledate tule, preberete pa v 
nadaljevanju spodaj.. Prav tako vam je, zaradi obsežnosti žal samo v zip formatu, na spletni strani SLS na 
voljo tudi pisna obrazložitev ustavne obtožbe in vse priloge. 
 
Izjava predsednika SLS mag. Radovana Žerjava: 

Slovenska ljudska stranka je na 1. izredni seji IO dne 
17.12.2009 sklenila, da bo podprla ustavno obtožbo 
predsednika republike dr. Danila Türka. 
Za nas v Slovenski ljudski stranki je odlikovanje g. Tomaža 
Ertla s strani predsednika republike dr. Danila Türka v 
temeljnem nasprotju z osnovnimi vrednotami slovenske 
demokratične družbe in zgodovinsko največjega 
slovenskega dogodka – osamosvojitve Slovenije, in pomeni 
posmeh ter hudo kršitev z ustavo varovanih človekovih 
pravic in temeljnih svoboščin. Predsednik države dr. Türk je 
z najvišjega položaja v državi odlikoval človeka, ki je bil 
vodja organizacije - nekdanje Službe državne varnosti, ki je 
kot ključno orodje tedanje represivne oblasti sistematično 

kršila vse osnovne človekove pravice in se ukvarjala tudi s kriminalom in terorizmom, osebna vloga g. 
Ertla v teh totalitarističnih in nedemokratičnih postopkih pa je nedvoumna.  
Vsi ljudje, ki so bili žrtve te organizacije, ki so jim bile torej grobo kršene človekove pravice v tistem času, 
in njihovi svojci, ki bodo to bolečino storjenih krivic z nedemokratičnimi metodami tajne policije nosili v 
sebi vse življenje, so tokrat, v času samostojne Slovenije, doživeli ponovno velik ponižujoč udarec in novo 
bolečino - saj se s tem odlikovanjem zanika obstoj žrtev tajne policije in represivnih metod 
totalitarističnega režima. 
V SLS ugotavljamo, da odlikovanje g. Ertla ni zgolj IDEOLOŠKO IZZIVANJE in utrjevanje delitve v 
slovenskem narodu, pomeni tudi KORAK NAZAJ. VRNITEV K NEDEMOKRATIČNOSTI. Odlikovanje g. Ertla s 
strani predsednika republike ne povezuje, temveč deli slovenski narod in sporoča, da so ČLOVEKOVE 
PRAVICE IN TEMELJNE SVOBOŠČINE zgolj le še na papirju, da pa je to ustavni papir, pa je predsedniku 
republike malo mar.  

V tej ustavni obtožbi je 22 prilog, 22 dokazov o takratnih razmišljanjih in dejanjih g. Ertla, ki so bila 
nedvomno neposredno uperjena proti, poudarjam proti demokratičnim dogodkom v Sloveniji in 
osamosvojitvi Slovenije. Večino si boste lahko pogledali sami, izpostavil pa bi dve zadevi iz ustavne 
obtožbe, ki to dokazujeta: 

1. sodba vrhovnega sodišča 

2. sestanek republiških sekretarjev za notranje zadeve 

Predsednik republike dr. Türk torej definitivno ni upošteval nekaterih pomembnih dejstev in okoliščin ob 
odlikovanju g. Ertla, ki mu jih zakon in ustava nalagata. 

http://www.youtube.com/watch?v=ZZDb70WU0GI�
http://www.youtube.com/watch?v=ZZDb70WU0GI&feature=player_embedded
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=D596E24A-7D9D-45AB-E510-5B8180C59325&linkid=newsContent


Paradoksalno je, da predsednik države dr. Türk podeli odlikovanje »za izjemno delo in zasluge pri varnosti, 
obrambi in zaščiti Republike Slovenije« človeku, ki je očitno ogrozil tudi varnost, obrambo in zaščito 
Slovenije, ko pristojnih ni obvestil o načrtovani razorožitvi TO s strani JLA maja 1990. 
 
SLS: VEČ KOT OČITNO JE, DA VLADA RS S PROJEKTOM REGIONALIZACIJE NE MISLI RESNO 
 

Prejšnji ponedeljek so poslanci Poslanske 
skupine SLS sprejeli ministra za lokalno 
samoupravo in regionalni razvoj dr. Henrika 
Gjerkeša, ki je predstavil vladni koncept 
regionalizacije. »Pri ministru Gjerkešu je sicer 
zaznati voljo, da bi projekt regionalizacije tudi 
speljal, vendar po predstavitvi in gradivu, ki smo 
ga prejeli, lahko kritično ocenimo, da je za Vlado 
RS ta projekt bolj ali manj mrtev. Vlada RS je 
padla na preizkusu s protikriznimi ukrepi, padla 
je na zunanji politiki in sedaj še na 
regionalizaciji,« je po sestanku v imenu SLS 
povedal poslanec Franc Pukšič. 
»Vladni predlog osmih pokrajin, ki bi jim pripadlo 

iz proračuna v prvem letu 97 milijonov in v drugem letu 146 milijonov evrov, je pravzaprav že v osnovi 
zgrešen koncept, če vemo, da je v prvotnem načrtu regionalizacije bilo skupaj s prenosom nalog in financ 
pokrajinam namenjenih tudi 1,2 milijarde proračunskih sredstev,« še dodaja Pukšič. 
SLS tudi v prihodnje ostaja pri predlogu 13+1 (trinajst pokrajin in prestolnica), saj le na ta način lahko 
zagotovimo pravilno in pravično porazdelitev sredstev ter nobenega dela Slovenije ne pustimo zadaj. V 
trenutnem trendu centralizacije naše dežele so pokrajine postale nujne in le na tak način lahko 
zagotovimo vsaj približno enakomeren razvoj celotne države. Predlog 13+1 je v prejšnjem mandatu 
večino časa podpirala tudi takratna opozicija, vendar si je kasneje tik pred uveljavitvijo premislila.  
»Sredstva, ki jih sedanja vlada načrtuje za pokrajine, so tako skromna, da je že iz tega jasno videti, da 
predsednik Vlade RS Borut Pahor s pokrajinami ne misli resno. Če bi resnično obstajala želja po izpeljavi 
regionalizacije, bi moral predsednik vlade najprej na to temo sklicati sestanek koalicije in pozneje še 
sestanek vseh predsednikov parlamentarnih političnih strank. V prejšnjem mandatu so bili na to temo 
namreč kar trije usklajevalni sestanki najvišjih političnih predstavnikov, kar je tudi povsem logično, saj je 
za sprejem pokrajinske zakonodaje potrebna dvotretjinska večina v Državnem zboru RS,« pravi Pukšič. 
»V trenutni gospodarski situaciji bi imele pokrajine veliko boljša izhodišča za soočanje z gospodarsko 
krizo, s pripravljenimi projekti pa bi veliko lažje črpali evropska sredstva, ki bi blagodejno vplivala tako na 
zaposlenost kot gospodarski razvoj. Tako verjetno niti ne bi potrebovali posebnega zakona o Pomurju, niti 
pred nedavnim predlaganega o Beli krajini,« je še prepričan poslanec SLS Franc Pukšič. 
 
KOMENTAR POSLANCA SLS FRANCA PUKŠIČA ZA RUBRIKO PRO & CONTRA V ČASOPISU VEČER NA 
TEMO: »ALI POTREBUJEMO POKRAJINE V SLOVENIJI?« 
 
Da, absolutno potrebujemo pokrajine v Sloveniji!  

Prvič, če bi imeli pokrajine, bi se lahko v marsikateri regiji veliko bolj 
učinkovito odzivali na posledice ekonomske krize. Tako ne bi bili potrebni 
interventni zakoni, kot npr. za Pomurje, saj bi lahko vse pokrajine veliko več 
pridobile iz evropskih sredstev. Če bi imeli pokrajine, ne bi bilo treba 
mariborskemu županu Francu Kanglerju klečati v Ljubljani za Univerzijado in 
Evropsko prestolnico kulture, saj smo v našem predlogu zakonodaje ta prenos 
na pokrajine že sistemsko uredili. 
Drugič, s pokrajinami bi naredili korak naprej v smeri policentričnega razvoja. 
Tako bi lahko vsak otrok imel enake možnosti za razvoj, ne glede na to, na 
katerem koncu Slovenije se rodi. In da ne bi za (ne)razvoj Bele krajine odločali 
v Ljubljani, kjer ne čutijo njihovih vsakodnevnih težav.  
Tretjič, če bi imeli pokrajine, bi lažje in učinkoviteje črpali evropska sredstva 
tudi za druge projekte, kot na primer za tretjo razvojno os, gospodarska 
središča in regionalni razvoj. V SLS opozarjamo, da je v vseh treh operativnih 
programih na voljo 4,2 milijarde evropskih sredstev. 

Razlogov ZA pokrajine bi lahko naštel še nešteto. Dejstvo pa je, da smo celoten paket pokrajinske 
zakonodaje, to je 6 zakonov, pod vodstvom tedanjega ministra za lokalno samoupravo in regionalni razvoj 



dr. Ivana Žagarja pripravili v prejšnji vladi. Tedanja opozicija (sedaj vladajoča koalicija) se je z našim 
predlogom z uvedbo pokrajin strinjala, a jih iz zgolj prestižnih razlogov potem ni podprla.   
Premier Pahor je še v svojem mandatarskem nastopu dejal, da so pokrajine ena izmed prednostnih 
nalog. Ob nedavnem ustoličenju novega ministra za lokalno samoupravo in regionalni razvoj dr. Henrika 
Gjerkeša pa je premier Pahor dal jasno vedeti, da je svojo obljubo »pojedel«. Če bi Pahor mislil resno, bi že 
sklical sestanek vseh predsednikov političnih strank. Pokrajin ni moč ustanoviti brez najširšega 
političnega konsenza. Žal pa za to nima soglasja niti znotraj koalicije. Pahor je zavozil gospodarstvo, kar 
so mu nedavno povedali sami gospodarstveniki, zunanjo politiko - še posebej na področju reševanja 
slovensko-hrvaške meje, projekt ustanavljanja pokrajin pa je tudi mrtev. Edino, pri čemer je žal uspešen, 
je povečevanje stopnje brezposelnosti. 
Naša vlada je v prejšnjem mandatu na pokrajine prenesla 1 milijardo in 200 milijonov evrov, Pahorjeva 
vlada pa borih 90 milijonov evrov. Zakaj? Zato, ker želi centralizirano Slovenijo in o vsem odločati iz 
centra oz. Ljubljane.  
Spoštovani premier, si res želite, da nekateri Slovenci nimajo možnosti za razvoj zgolj zato, ker živijo daleč 
stran od prestolnice? Vi se žal očitno podrejate le volji ljubljanskega župana Zorana Jankovića, ki mu 
izpolnjujete vsako željo.  
Brez pokrajin ne bo hitrejšega razvoja in lepšega življenja.  
 
VODJA PS SLS JAKOB PRESEČNIK GOST V ODDAJI STUDIO OB 17h 
 

 

Vodja Poslanske skupine SLS Jakob Presečnik je bil v sredo, 27. januarja 
2010, gost v oddaji Studio ob 17h, kjer je bila osrednja tema aktualno 
razreševanje okoljskega Karla Erjavca. V zvezi s tem je med drugim povedal:  
»Jaz vedno trdim, da je ustavna in zakonska pravica predsednika vlade, da 
predlaga imenovanje ministra in da predlaga tudi razrešitev ministra in jaz 
sem pričakoval, da takrat, ko bo ta razrešitev predlagana, da minister tudi 
odstopi.« 
»Opozicija se ni ukvarjala niti z imenovanji niti z razrešitvami. Jaz sem prej 
poudaril, da se je tudi koalicija, predvsem pa slovenska javnost, dva meseca 
ukvarjala s tem, kje bo kdo sedel, na kakem ministrskem stolu in zdaj se že 
en mesec spet samo s tem ukvarja. Mi smo se s tem problemom ukvarjali 
včeraj, pet minut, ko smo nakazali mnenje naše poslanske skupine in nič 
več. In zato pravim, da bi bilo treba za to izgubiti bistveno manj časa, 
zamenjave, odstopi in tako naprej, so normalna stvar v vsaki koaliciji, in 
zaradi tega bi bilo treba več časa nameniti pomembnejšim temam.  

 
SLS O GOSPODARSKIH TEMAH 
 
PODPREDSEDNIK SLS FRANC BOGOVIČ: SLS PODPIRA GOZDARSKO PETICIJO 
 

Podpredsednik SLS in predsednik Odbora DZ RS za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano Franc Bogovič se je odzval na v medijih objavljeno t. i. gozdarsko peticijo 
strokovnjakov, ki se ne strinjajo z novelo Zakona o skladu kmetijskih zemljišč in 
gozdov. »Strinjam se z zapisanim v peticiji, a obenem opozarjam: ne gre za zmago 
županskega lobija nad poslanskim, pač pa za zmago nekaterih interesov 
posameznikov nad interesi države in skupnega dobra.« Kot je znano, je ravno na 
pobudo poslanca SLS Franca Bogoviča, ki je sicer tudi sam župan, kot predsednika 
parlamentarnega odbora DZ RS za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano konec oktobra 
potekala javna razprava o predlaganih spremembah v Zakonu o skladu kmetijskih 
zemljišč in gozdov kot tudi o spremembah v Zakonu o kmetijskih zemljiščih. A je 
Vlada RS navkljub tehtnim in argumentiranim pomislekom, izraženim na tej javni 
razpravi, takoj naslednji dan brez najmanjšega upoštevanja strokovnih predlogov in 
pripomb potrdila svoj popolnoma nespremenjen predlog Zakona o Skladu kmetijskih 

zemljišč in gozdov RS ter ga posredovala v parlamentarni postopek.  
V SLS smo skupaj s strokovnjaki opozarjali na pomanjkljivosti zakona, na to, da predlog slabi Sklad 
kmetijskih zemljišč in gozdov ter povečuje njegovo odvisnost od proračunskih sredstev, na to, da predlog 
zmanjšuje ali kar ukinja nadzor nad delom Sklada z ukinitvijo nadzornega odbora, na to, da se s tem 
zakonom osnovni namen Sklada ne bo več izvrševal in pa na to, da s temi spremembami gozdarska 
stroka začenja razpadati in se ji jemlje vso avtoriteto. »V SLS smo glasno protestirali tudi proti temu, da se 



Skladu s tem zakonom še dodatno jemljejo sredstva iz koncesijskih dajatev, hkrati pa mu nalaga še 
zaposlene z Zavoda za gozdove RS. V SLS smo bili že takrat prepričani, da je predlog vladnega zakona 
pisan na kožo samo nekaterim posameznim občinam, ki so gladko povozile državni interes, ki bi v tem 
primeru moral prevladovati,« še poudarja Franc Bogovič.  
»V SLS smo glasovali proti temu zakonu, takšnemu, kot je sedaj, decembra ob prvem glasovanju v 
Državnem zboru RS, in proti bomo glasovali tudi na tokratni redni seji Državnega zbora RS ob ponovnem 
glasovanju zaradi veta Državnega sveta RS. Čeprav nekatere rešitve v zakonu podpiramo, pa so druge 
popolnoma nesprejemljive. V SLS smo jih sicer poskušali na decembrski redni seji Državnega zbora RS 
popraviti z amandmaji, a kot je v tem mandatu že navada, jih je koalicijski stroj zavrnil,« obžaluje 
podpredsednik SLS Bogovič. »A kot sem dejal že takrat – vsak naj potem prevzame svoj del odgovornosti 
za škodljive posledice, ki jih bo ta zakon, če bo sprejet v taki obliki, neizogibno imel.« 
 
O DOGAJANJU NA NIVOJU OBČINSKIH IN MESTNIH ODBOROV TER ZVEZ SLS 
PREDSEDNIK MO SLS MARIBOR ALEKSANDAR JOVANOVIĆ PREDSTAVIL KLJUČNE SMERNICE ZA DELO 
MARIBORSKE SLS V LETOŠNJEM LETU 

 
Predsednik Mestnega odbora SLS Maribor 
Aleksandar Jovanović je na petkovi novinarski 
konferenci predstavil aktualne aktivnosti MO SLS 
Maribor in ključne smernice za delo v letu 2010. 
Kot je poudaril, ključne smernice MO SLS Maribor 
za leto 2010 še niso volilni program za letošnje 
lokalne volitve, saj se Slovenska ljudska stranka v 
Mariboru posveča izvajanju volilnega programa iz 
leta 2006, ki je opravljeno šele v treh četrtinah v 
mandatu, zato si je težko predstavljati ravnanja 
tistih, ki svoje naloge pustijo nedokončane. »Veliko 
izzivov je pred nami v letošnjem letu, ki jih mora 
odražati tudi mestni proračun za letošnje delo, in 
tem temam v okviru MO SLS in predstavnikov SLS 
v mestnem svetu trenutno namenjamo največ 
pozornosti,« je dejal predsednik MO SLS Maribor 
Aleksandar Jovanović. 
Kot je napovedal, bodo v SLS pozvali mestno 

upravo MO Maribor, čeprav je to primarna naloga Vlade RS, da preuči možnost pomoči dijakom in 
študentom v obliki povezovanja omenjenih mladostnikov z gospodarstvom pri pridobitvi možnosti za 
izvedbo prakse in pripravništva. »V MO SLS Maribor poudarjamo, da so mladi temelj prihodnjega razvoja v 
Mariboru, zato se zavzemamo, da bi tudi mesto Maribor še posebej prisluhnilo tej mladi družbeni skupini,« 
je dejal Jovanović. Opozoril je tudi na problematiko zlorabe prepovedanih mamil, predvsem med mladimi, 
kar je tudi odraz vse večjih socialnih stisk v Mariboru, in dejal, da že pripravljajo aktivnosti osveščanja 
prebivalcev mesta Maribor.  
Glede aktualnega oblikovanja in sprejemanja letošnjega mestnega proračuna je izrazil zadovoljstvo, da se 
je v dosedanjih mestnih koalicijskih usklajevanjih na področju investicij na mikro ravni za mestne četrti in 
krajevne skupnosti uspelo uskladiti predlog v višini okoli 1,8 milijona evrov. To je po njegovih besedah še 
posebej pomembno za prostore za kulturo, mladostnike, pa tudi za starejše občane. 
Jovanović se je tudi odzval na nekatere aktualne aktivnosti drugih političnih strank v Mariboru, ki že v 
januarju začenjajo z volilno kampanjo za jesenske lokalne volitve ter že predstavljajo svoje volilne 
programe, v luči katerih se pojavljajo nekateri zavajajoči očitki, med drugim glede stanja brezposelnosti v 
Mariboru.  
V zvezi s kandidatom SLS za župana Mestne občine Maribor je Jovanović dejal, da si kot Mariborčan želi 
ponovne kandidature člana MO SLS Maribor Franca Kanglerja, da pa ga kot politik razume, da si bo vzel 
trenutek za osebni razmislek, saj politično delo za skupno dobro občanov in občank zahteva tudi 
odrekanja v osebnem in družinskem življenju. Ob tem je dodal, da verjame, da se bo odločil pravilno in da 
bo mesto Maribor polno pozitivne energije tudi v prihodnjih letih. 

 
ODGOVORI NA PISNA POSLANSKA VPRAŠANJA 
POSLANCEV SLS  
 



Tudi v tem tednu so poslanci SLS prejeli nekaj odgovorov na svoja pisna poslanska vprašanja, ki si jih 
lahko ogledate na naslednjih povezavah:  
Odgovor ministra za pravosodje na pisno poslansko vprašanje Gvida Kresa v zvezi s preobremenjenostjo 
koprskega tožilstva 

 
USTNA POSLANSKA VPRAŠANJA NA 13. REDNI SEJI 
DRŽAVNEGA ZBORA RS 
 
Na tokratni redni seji Državnega zbora RS so poslanci SLS zastavili 3 ustna poslanska vprašanja, ki si jih 
lahko preberete na naslednjih povezavah:  
Ustno poslansko vprašanje poslanca SLS Franca Pukšiča predsedniku Vlade RS Borutu Pahorju 
Ustno poslansko vprašanje vodje PS SLS Jakoba Presečnika ministru za gospodarstvo dr. Mateju 
Lahovniku 
Ustno poslansko vprašanje poslanca SLS Gvida Kresa ministru za okolje in prostor Karlu Erjavcu 

 
MNENJA PS SLS NA 13. REDNI SEJI DRŽAVNEGA 
ZBORA RS 
 
Mnenja SLS k točkam 13. redne seje Državnega zbora RS si preberite na naslednjih povezavah: 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o Triglavskem narodnem parku 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o javnem naročanju 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o javnem naročanju na 
vodnem, energetskem, transportnem področju in področju poštnih storitev 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o infrastrukturi za prostorske informacije 
Mnenje PS SLS glede predloga za razrešitev ministra za okolje in prostor Karla Erjavca 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o dopolnitvi Zakona o reprezentativnosti sindikatov 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah Zakona o registraciji istospolne partnerske 
skupnosti 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o javnem skladu RS za kulturne dejavnosti 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o splošnem upravnem 
postopku 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o državnem svetu 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o dopolnitvah Zakona o osnovni šoli 
Mnenje PS SLS glede predloga sklepa o pripravi novega Zakona o spodbujanju skladnega regionalnega 
razvoja 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o upravljanju kapitalskih naložb Republike Slovenije 
Mnenje PS SLS glede Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o igrah na srečo 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah Zakona o tajnih podatkih 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o Skladu kmetijskih 
zemljišč in gozdov Republike Slovenije 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o gradnji prioritetnih odsekov železniških prog v Republiki Sloveniji 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o prevozih v cestnem 
prometu 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o spremembah in dopolnitvah Zakona o dohodnini 
Mnenje PS SLS glede predloga Resolucije o nacionalnem programu razvoja civilnega letalstva Republike 
Slovenije 
Mnenje PS SLS glede predloga Zakona o gradnji prioritetnih odsekov javnih cest v Republiki Sloveniji 

 
SLS – IZ MEDIJEV 
 
Pripravljavci E-novičnika SLS vam priporočamo v branje naslednja prispevka, ki marsikaj povesta tudi o 
trenutnem položaju slovenske družbe in (ne)pluralnosti medijev: 

http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=54F7AE2F-E197-7AE6-0A58-77A918F2CF00&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=54F7AE2F-E197-7AE6-0A58-77A918F2CF00&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=BCCD468A-5A96-04BB-A1E9-56FF8868A3B7&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=0356F2DD-73D7-FDC9-9819-116F8DFFEBF6&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=0356F2DD-73D7-FDC9-9819-116F8DFFEBF6&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=34478756-340F-0562-A29F-7D7F15E24712&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=D433CF32-B134-2BEA-10BC-7513FCA21C49&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=4021561B-7990-F7A2-AB10-C46F7BF2ACFC&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=CBA68ACF-CF7B-2440-9EC2-624AD7B3018B&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=CBA68ACF-CF7B-2440-9EC2-624AD7B3018B&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=05A7E622-4DC4-10BD-298E-BED6B2EB836E&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=3A03741D-9A1F-87BB-9565-8A24D5598119&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=11F420AA-F570-DFFF-0310-C9D56097E181&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=D0B4C72A-F5CB-A6A6-2DBF-79883F7C70F4&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=D0B4C72A-F5CB-A6A6-2DBF-79883F7C70F4&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=89C13E38-9A93-1DD0-ACCC-3F2656474416&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=CA28E72B-0D3D-A708-BEF4-CA699614B681&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=CA28E72B-0D3D-A708-BEF4-CA699614B681&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=D69DA5C4-B8E6-8A6F-3C99-14B5AE58D187&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A41B50B1-8C15-9BE6-822F-087F5D016770&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A5F16311-3C96-7265-AD40-981B0FE3F6C9&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A5F16311-3C96-7265-AD40-981B0FE3F6C9&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=F16E1D89-0C1E-1F17-DFB0-62E89ABF4A0E&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=66F8AA34-4E57-7C3F-FCC5-820B0A61A72D&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A4AE2DB0-E09E-C6B2-AD5A-DF51A79C8555&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A23D706D-371D-F4B6-D832-DB82289F4BE5&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=A23D706D-371D-F4B6-D832-DB82289F4BE5&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=0C871D40-0B0F-BD03-3EC5-18D47FD8F5CF&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=8BE3E6BE-B62D-7767-8110-5DC578D87BE1&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=8BE3E6BE-B62D-7767-8110-5DC578D87BE1&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=12F1DE1C-E123-ABE9-A926-1EF22CBB8972&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=3721AC09-A4BA-F6DE-A4A4-7B44B8C18057&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=3721AC09-A4BA-F6DE-A4A4-7B44B8C18057&linkid=newsContent
http://www.sls.si/sl/inside.sls?uid=C8FC0BAC-DB5D-0212-956E-C1B715AA5632&linkid=newsContent


http://www.dnevnik.si/novice/slovenija/1042334149 
http://www.finance.si/270188/ZNP-opa%BEa-naklonjenost-medijev-levici 

 
SLS O NAJ SLOVENCIH TEDNA 
 
ROBERT KRANJEC – PONOSNI LASTNIK MALEGA KRISTALNEGA GLOBUSA V POLETIH 
 

Slovenski smučarski 
skakalec Robert Kranjec je skupni 
zmagovalec svetovnega pokala v 
poletih. Na zadnji tekmi v 
Oberstdorfu je bil s skokoma 
202,5 in 214 metrov ter 418,1 
točke drugi in tako premagal 
svojega tekmeca za mali kristalni 
globus Gregorja Schlierenzauerja. 
"Zelo sem vesel. Danes sem 
moral braniti prednos
Schlierenzauerjem, in prav zato 
sem najbolj zadovoljen. Ker sem 
ubranil prednost in premagal 
njega. Res je zelo dober dan, 
sploh zaradi zadnjega poleta, ki je 
bil res super. V prvem sem nared
eno napako, vendar se je vse l

izšlo. V Oberstdorfu sem zelo užival, lepo 'letel', tako da grem zdaj lahko sproščeno naprej,"

t pred 

il 
epo 

 je bil vesel 
Kranjčan. 
Tudi ekipa Tajništva SLS čestita Robertu in mu želi veliko uspehov tako na prihajajočih olimpijskih igrah 
(do katerih nas loči le še 10 dni!) kot tudi na svetovnem prvenstvu v poletih v Planici. 

http://www.dnevnik.si/novice/slovenija/1042334149
http://www.finance.si/270188/ZNP-opa%BEa-naklonjenost-medijev-levici
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